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SV JULIANA ‘31 

Notulen Algemene Ledenvergadering 

22 november 2017  

 
Aanwezig 

Jules Abbenhuis, Remco Bicentini, Peter Barsch , Jo Bleumink, Jenny Boonzaayer, Patrick Bronstijn, 

Tom de Bruijn, Fred Eissing, Loet Eissing, Willy Geurts, Carla Goosens, Koos Groenen, Loek Heijnen, 

Jan Hock, Harald van Hoorn, Henry Jansen, Frans Janssen, Gerard Janssen, Johan Kerkhof, Sam Kleij, 

Hent Kornelis, Tjipke Lemain, Paul Leverington,  Ferrie van de Logt, Geert v.d. Logt, Lianne Muller, 

Jeroen Nillissen, Mike Orth, Frans Poelen, Paul Reintjes, Ron Remers,  Martien te Riele (voorzitter) , 

Remy Siroen, Theo Teunissen, Koos Ubbink, Henny Vissers, Jan Vissers, Lucy Vissers, Henk Wienen,  

Jos v.d. Wielen, Tanja Zwaag 

 

Mede aanwezig: Peter van Amstel (KNVB)  

 

Agenda: 

1. Opening. 

2. Vaststelling notulen ALV d.d. 13 februari 2017  

3. Certificering jeugdopleiding 

4. Renovatie 

5. Mededelingen bestuur  

6. Jaarverslag 2016-2017 van de secretaris 

7. Jaarverslag 2016-2017 van de penningmeester 

8. Verslag van de kascommissie en verkiezing nieuwe kascommissie 

9. Vaststelling begroting 2017-2018 

10. Benoeming commissies en coördinatoren 

11. Bestuursverkiezing 

12. Rondvraag. 

13. Sluiting. 

 

1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

Er is bericht van verhindering ontvangen van Marchel van Loveren, Twan Konings, Hans Zegers, Colette 

Eissing, Linda Kabelaar, Frank van Leeuwen, Arjen Zwaag, Edwin Willemsen John Welzen, Matthee 

Moons.                                                                                                                                                                                                                                        

 

2. Vaststelling notulen algemene ledenvergadering 13 februari 2017    

De notulen worden goedgekeurd, met dank aan notuliste Jenny Boonzaayer. 

N.a.v. de notulen/aktiepunten wordt opgemerkt: 

- ad. aktiepunten: Martien te Riele merkt op dat er nog gezocht wordt naar een oplossing voor het 

opbergen van de tassen bij de ingang 

- ad aktiepunten: spelmaterialen: Martien te Riele merkt op dat het bestuur heeft vernomen dat het 

opbergen van de ballen in containers goed lijkt te werken. 

Er wordt op gewezen dat er soms ballen in de verkeerde containers terecht komen, dat is nog een 

punt van aandacht. 

Tom de Bruijn  merkt op dat zijn team onlangs de ballen niet meekreeg omdat de trainer afwezig 

was en deze zich niet had afgemeld, terwijl er voldoende bekenden in het team zaten. 

Frans Janssen wijst erop dat seniorenteams altijd ballen horen te krijgen, ook zonder trainer.  

Dit punt zal nog worden uitgezocht. 

 

3. Certificering jeugdopleiding  

Loek Heijnen licht toe dat dit traject o.a. is gestart n.a.v. de dispensatiemogelijkheid voor de KNVB-

licensievoorwaarde inzake contractspelers, maar vooral ter verbetering van de jeugdopleiding, ongeacht of 

het 1
e
 elftal zich al dan niet zou handhaven in de 3

e
 divisie. Het was een intensief traject: een intake- en 
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adviesgesprek, een uitgebreide zelfscan (65 punten)  en een audit. Aan maximaal 4 van de 65 punten hoeft 

niet voldaan te worden. Er komt nog een review op 26 januari 2018 van 15.00 tot 21.00 uur, waarin o.a. 

interne scouting en teamindeling wordt ingebracht. Er is een visie en beleidsplan opgesteld, dat 

gepubliceerd wordt op o.a. de site. Momenteel wordt gekeken naar de inrichting van de gehele organisatie, 

zoals naar evt,. samenvoeging CPV en CRV, oprichting van een zaterdag 1 team, ontwikkelgesprekken 

met alle trainers en spelers.  Bedoeling is verbetering/verbreding naar alle teams, dus niet alleen 

selectieteams.  

Remy Siroen vraagt of er ook een spelersvolgsysteem komt. 

Loek Heijnen antwoordt dat daarvoor niet wordt gekozen omdat dat veel tijd en energie kost terwijl het te 

weinig oplevert. Dit is dan ook 1 van de 4 punten van de scan waaraan we niet voldoen.   

Gevraagd wordt of e.e.a. ook voor meisjesvoetbal geldt. 

Loek Heijnen antwoordt dat dat helaas niet het geval is, de certificering is alleen gericht op de selectie 

maar 1 van de vragen/punten voor de review betreft het uitrollen nar de gehele jeugd incl meisjes, dus 

meer richting breedtesport.  

Johan wijst erop dat er in sommige selectieteams ook meisjes zitten. 

Peter van Amstel van de KVNB licht toe dat uit de audit van Juliana een aantal punten naar voren kwam: 

hoge ambitie, sterke binding, veel aandacht voor/belang van jeugd, gericht op optimale doorstroom en 

ontwikkeling van de kwaliteit van de jeugdopleiding, Uitvoering van implementatie van plan volgt nu nog, 

moet gereed zijn in 2020, waarbij een verdiepingsslag moet worden gemaakt. 

Hij noemt ook als positieve punten bij Juliana: sportiviteit en respect staan centraal, de 

welkomscommissie, FPC en gedragscode. Het is een club met een sterke identiteit, gericht op 

ontwikkeling en ambitieus, waardoor de toekomst positief tegemoet gezien kan worden. 

Hij overhandigt een maquette aan Loek Heijnen als symbool van de behaalde certificering. 

 

4. Renovatie 2017 

In 2017 zijn kleedkamergebouw bij hoofdveld en het dak van het clubhuis gerenoveerd, waarbij ook 

diverse duurzaamheidsmaatregelen zijn toegepast. Het bestuur hoort vooral positieve reacties over de 

renovatie en het verbouwde clubhuis.  

Martien te Riele licht toe dat een aantal raadsleden onlangs zeer verrast was door de aanwezigheid van 

deze duurzame aanpassingen, zoals zonnepanelen, ledlampen en isolatie.  

Door allerlei bezuinigingen, strak onderhandelen en het zelf uitvoeren van klussen e.d. zijn de kosten 

lager uitgevallen dan begroot, waardoor ook de eigen bijdrage lager uitviel (€ 218.153 i.p.v. € 277.903). 

Dit is een hele prestatie, waarvoor een compliment op zijn plaats is. Ook de gemeente is steeds verbaasd 

dat we er steeds in slagen binnen de begroting te blijven. 

In 2018 zal kunstgrasveld 5 gerenoveerd worden. 

Vanwege het (voetbal)technische aspect had Juliana zelf gekozen voor een toplaag van rubber infill maar 

de gemeenteraad heeft besloten dat er geen rubber granulaat meer gebruikt mag worden. De daaraan 

verbonden meerkosten, ook voor onderhoud in de komende jaren, zijn voor rekening van de gemeente. 

Het is belangrijk dit uitdrukkelijk schriftelijk vast te laten leggen door de gemeente om te voorkomen dat 

een nieuwe gemeenteraad hierop in de toekomst terug wil komen.  

De eigen bijdrage van Juliana zal naar verwachting tussen 60.000 en 100.000 euro liggen. 

Martien te Riele geeft aan dat er nog wordt gezocht naar de meest ideale toplaag.  

Gerard Janssen vraagt of de renovatie en financiering door de gemeente ook gevolgen heeft voor de 

openstelling van ons park. 

Martien te Riele antwoordt dat dit vooral samenhangt met handhaving/toezicht. We zijn nog in overleg 

met de gemeente hierover. 

  

5. Mededelingen van het bestuur 

5.1. Walking football 

Martien te Riele meldt het voornemen om in januari bij Juliana te gaan starten met Walking Football 

op dinsdagochtend. Iniatiefnemer Jules Abbenhuis geeft een toelichting op dit project, dat wordt 

opgezet vanuit eredivisieclubs en vervolgens wordt uitgerold naar lokale amateurclubs. Hijzelf is 

begonnen bij NEC en is erg enthousiast. Het is bedoeld voor senioren, die graag willen voetballen, 

maar qua conditie niet meer mee kunnen of willen doen met seniorenteams. Er is contact gelegd met 

Old Socks, gericht op evt. samenwerking. Initiatief wordt gesteund door gemeente.  
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5.2. Voetbal Plus  

Bezien wordt of bij Juliana Voetbal Plus kan worden opgezet voor spelers met een beperking. Er is 

gekeken bij Woezik, waar dit al is opgezet. Er is een ouder met een kind uit deze doelgroep, die dit wil 

gaan opzetten, maar het vraagt veel begeleiding en ondersteuning. Lianne Muller is hier vanuit het 

bestuur mee bezig, er komen nog vervolggesprekken.  

5.3.  Sponsoring Rabobank 

De Rabobank heeft het sponsorbeleid gewijzigd. Om in aanmerking te komen voor een bijdrage 

konden verenigingen een pitch indienen. Juliana heeft een pitch ingestuurd inzake de hiervoor 

genoemde initiatieven. Het filmpje staat op de site. 

5.4. Rookvrij Sportterrein  

Juliana is benaderd door de Hartstichting en KNVB om toe te gaan werken naar een rookvrij 

sportpark. Belangrijk is om hier de rokers bij te betrekken. Gedacht wordt aan het stapsgewijs rookvrij 

maken, bijv. eerst de tribune en een rookvrije zaterdag als er veel jeugd is.  

Er wordt op gewezen dat er ook ondersteuning vanuit de gemeente en andere lokale partners mogelijk 

moet zijn, bijv. coördinator gezondheidscentrum.  

5.5. Contributie 

Bestuur is voornemens om, gezien de geluiden en het gevoel binnen de vereniging over het verschil in 

facilitering van selectie- en recreatieteams, de contributie van selectiespelers te verhogen. Momenteel 

bedraagt het verschil 10 euro voor alle jeugdselectiespelers, bestuur stelt nu een gradatie in deze 

toeslag voor m.i.v. 2018/2019, oplopend van 10 euro (JO11-1,2), 15 euro (JO13-1), 20 euro (JO15-1), 

25 euro (JO17-1) en 30 euro (JO19-1), met indexering.  

Met dit voorstel wordt ingestemd.  

Ook meldt bestuur dat vorige ALV toestemming heeft gegeven om algehele contributie in seizoen 

2017/2018 met maximaal 10 euro te verhogen maar dat bleek niet nodig, alleen indexering is 

toegepast. 

 

6. Jaarverslag secretaris 2016-2017  

Het jaarverslag staat op de site, een zeer lezenswaardig verhaal met vele foto’s van Matthee Moons. 

Jaarverslag wordt goedgekeurd, er zijn geen opmerkingen. Met dank aan secretaris Lianne Muller.  

 

7. Jaarverslag penningmeester 2016-2017: balans en resultatenrekeningen 

T.a.v. de balans vraagt Frans Poelen waarom er geld op de spaarrekening staat, gezien de lage rente. 

Tanja Zwaag antwoordt dat dit geld gestort was uit een lening en nodig was om de rekeningen van de 

renovatie te betalen, die vlak daarna in het nieuwe boekjaar binnen kwamen. Spaarrekening is nu leeg. 

T.a.v. de resultatenrekening lichten Martien te Riele en Tanja Zwaag toe dat t.g.v. iets hogere contributie 

en sponsoring, hogere omzet kantine en opbrengst oud ijzer, rommelmarkt en vierdaagse e.d.  en het zo 

bewust mogelijk omgaan met uitgaven er toch een gering positief resultaat bereikt kon worden.  

De lasten zijn gestegen, vooral door afschrijvingen en leningen en voetbalzaken. De kosten in 3
e
 divisie 

waren hoger, maar er staan ook inkomsten tegenover (omzet kantine, entreegelden).  

 

8. Verslag kascommissie/nieuwe kascommissie 

De jaarstukken zijn gecontroleerd door de kascommissie, bestaande uit Martin Morsink en Ron Remers. 

Ron Remers licht toe dat de commissie goede antwoorden heeft gekregen op een aantal kritische vragen 

en geen onregelmatigheden heeft aangetroffen, de boekhouding is op orde en geeft een duidelijk geeld van 

de financiële situatie van de vereniging.  

Het voorstel de penningmeester décharge te verlenen wordt dan ook met applaus aangenomen, onder 

dankzegging  aan Tanja Zwaag voor de boekhouding en bedrijfsvoering in het afgelopen jaar. 

De kascommissie wordt bedankt voor haar werkzaamheden. 

 

Vorig jaar zijn de boeken ook gecontroleerd door een accountant, dat kost echter veel geld en daarom stelt 

het bestuur voor om deze formele accountantscontrole niet meer te doen maar voortaan in de 

kascommissie een financieel deskundige te benoemen als 1 van de leden. 

 

In de kascommissie hadden zitting Martin Morsink en Ron Remers, Tjipke Lemain was reservelid. 

Martin is aftredend, Ron Remers blijft nog een jaar lid en Tjipke Lemain wordt ook lid. 

Bestuur gaat  nog op zoek naar een reservelid met financiële deskundigheid. 



 4 

 

9. Begroting 2017-2018 

Martien te Riele licht toe dat begroting met een positief resultaat van 148 euro sluit. 

De contributie daalt iets vanwege het dalende ledenaantal.  

Gevraagd wordt naar de oorzaak van de lagere begrote kosten kantine. Tanja Zwaag licht toe dat dit 

vooral komt door de zgn. bierdeal. Het contract met sponsor Heineken is opgezegd omdat een gunstiger 

deal met Inbev mogelijk was. E.e.a. resulteert vooral in veel gunstiger inkoopprijzen.  

Begroting 2017-2018 wordt vervolgens vastgesteld.  

 

10. Benoeming commissies en coördinatoren 

De navolgende samenstelling wordt door de vergadering vastgesteld. 

a. commissies onder voorzitter  

- Arbo & Veiligheid: Joost Kersten (coördinator), Koos Ubbink, Marchel van Loveren, Edwin 

Willemsen 

- Communicatie, Marketing & Voorlichting:  Arjen Zwaag (coördinator), Loet Eissing, Ferrie 

van de Logt, Matthee Moons, Luc te Riele, Alfredo Spiero,  

- Supporters-en Activiteitencommissie: Elske de Wildt (coördinator),  Eugene Vissers, Astrid  

Bakker, Hedwig van het Klooster,  Sandra Janssen-Bouwmeester, Linda Kabelaar, Carla 

Goossens 

- Sponsorcommissie: Frank van Leeuwen (voorzitter, tot 1/1/2018), Sven Zegers, Martin 

Morsink en Bas Schaaij  

b. commissies onder secretaris en penningmeester: 

- Vrijwilligers-, verenigingscommissie: Johan Kerkhof (coördinator), Tjipke Lemain, Marije de 

Witte, Edwin Willemsen 

- Vrijwilligers, welkomscommissie: Harald van Hoorn, Guido Souren, Ellen te Riele 

- ledenadministratie: Matthee Moons  

- contributie-inning: Ron Remers   

            c. commissies onder bestuurslid Voetbalzaken  

-   Commissie Prestatief voetbal: Loek Heijnen (wnd. coördinator) Maurits Pol, Henry Jansen,    

     Frank Duijghuisen  

- Commissie Recreatie voetbal: Carla Goossens (coördinator), Tosca Stevens (secretaris), Frans 

Janssen (senioren en JO19-coördinator), Harm Schraven (JO17coördinator), Patrick Bronstijn 

(JO15-coördinator), Bram Peters (wnd JO13-coördinator), Jeroen v.d. Crommert (JO11-

coördinator),  Roy Vissers (JO9,8,7-coördinator), Carla Goossens (wnd vrouwen/meisjes-

coördinator)) 

- Wedstrijdsecretariaat: Maja Sengers en Tosca Stevens 

- Scheidsrechterscommissie: Erik Ruijs    

- Fair Play Commissie: Mariel Verhees (coördinator)  Frank Snippert, Tim de Witte 

- Toernooiencommissie: Geert v.d. Logt (thuis-toernooien), Carl de Vries (uit-toernooien), Jan 

Hock, Frans Poelen, Toon Janssen, Geert Reijnen,  Peter van den Broek,  

- Zaalvoetbalcoördinator: Toon Janssen 

d. commissies onder bestuurslid Facilitaire Zaken  

-    commissie buitengebeuren:  Henry Jansen (coördinator), Marchel van Loveren, Leo de Bruijn, 

Willy Geurts, Jan de Bruijn, Koos Groenen  

-     clubhuiscommissie: Colette Eissing (coördinator), Henk Wienen, Luci Vissers 

-     kledingcommissie: Tineke Sjoerdsma (coördinator), Paul  Reintjes en Henry  Jansen 

- vierdaagsecommissie: Patrick Bronstijn (wnd coördinator), Jan Verweij, Peter en Ellie 

Thijssen, Joost en Ans Broekman, Henk en Mientje van de Broek, Henk Wienen, Colette 

Eising, Edwin Barten, Jan de Bruijn, Koos Ubbink, Paul Reintjes, Jos Verweij en Koos 

Groenen  

- Rommelmarktcommissie: Frans Janssen (coördinator), Paul Reintjes, Paul van der Heijden,  

Henk van de Broek, Ellen te Riele, Tosca Stevens , Dirk van Lin, Thomas Wijgers  

Opmerkingen: 

- Er zijn nog diverse vacatures, o.a. nog coördinatoren van enkele commissies, de 

vrijwilligerscommissie gaat hiermee aan de slag 

- Bezien wordt of CPV en CRV samengevoegd kunnen worden 
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- Toernooicommissie: ook dit seizoen komt er weer een internationaal toernooi, vorig seizoen 

was dat een groot succes, heeft veel opgeleverd 

- Zaalteam speelt nu ook in Juliana kleding, omdat er tenues met korte mouw geleverd konden 

worden 

 

11. Bestuursverkiezing 

Tanja Zwaag en Patrick Bronstijn zijn aftredend en hebben zich herkiesbaar gesteld.  

Er  zijn geen tegenkandidaten aangemeld. Bestuur is blij dat ze door willen gaan.  

Bij acclamatie en onder applaus worden Tanja en Patrick herkozen als bestuursleden.  

Het bestuur is nu als volgt samengesteld: Martien te Riele (voorzitter), Lianne Muller 

(secretaris/vicevoorzitter), Tanja Zwaag (penningmeester), Loek Heijnen (bestuurslid voetbalzaken) en 

Patrick Bronstijn (bestuurslid facilitaire zaken) en Jenny Boonzaayer (notuliste) 

 

10 Rondvraag 

- Gerard Janssen meldt dat barvrijwilligers niet blij zijn met het gebruik van plastic glazen op 

zondagmiddag als 1
e
 elftal thuis speelt. Bij andere verenigingen wordt er wel altijd in glas 

geschonken. 

Lianne Muller meldt dat glaswerk weliswaar wel binnen gebruikt mag worden maar absoluut  

niet mee naar buiten mag worden genomen. Omdat dit lastig te handhaven is en de KNVB al  

eens een waarschuwing heeft gegeven, is besloten voor de zekerheid ook binnen plastic glazen 

te gebruiken tijdens de thuiswedstrijden ter voorkoming van een forse boete.  

Martien te Riele zegt toe dat het bestuur dit nogmaals zal bekijken. 

- Gevraagd wordt of gebruik containers al heeft geleid tot minder vermiste ballen. Loek Heijnen 

antwoordt dat dit nog niet bekend, aan eind van het seizoen moet elk team container met alle 

ballen inleveren en zelf zorgen voor aanvulling van de vermiste ballen.  

- Koos Groenen wijst erop dat door het gebruik gaan maken van containers voor de ballen de 

bedspiralen voor de vierdaagse moesten worden verplaatst naar een opslagruimte in Berg en 

Dal, dat was veel en zwaar werk, waar men niet op gerekend had.  

Patrick Bronstijn betreurt dat deze eenmalige oplossing nodig was, maar er was geen andere 

oplossing zonder extra kosten mogelijk. Volgend seizoen komen de spiralen terug naar Juliana 

en zullen dan na de vierdaagse permanent worden opgeborgen in een nog aan te schaffen 

zeecontainer achter de hoofdtribune.  

- Loet Eissing vraagt aandacht voor de barvrijwilligers. Hij verwacht praktische problemen door 

de inzet van een seniorenteam zonder ervaring achter de bar. Hij vindt het jammer dat dit niet 

goed is gecommuniceerd. De kantine omzet is een belangrijke en grote bron van inkomsten 

voor de club en het barpersoneel moet dan ook goed geïnstrueerd en ervaren zijn.  

Johan Kerkhof licht toe dat de verenigings/vrijwilligerscommissie bezig is met het werven van 

nieuwe vrijwilligers en het bezetten en invullen van belangrijke vacatures, het is belangrijk dat 

het werk goed verdeeld wordt, dat het niet altijd op dezelfde mensen neer komt, dat er wordt 

samengewerkt tussen commissies etc. Medio december is er een vergadering van bestuur met 

alle commissievoorzitters waarin allerlei afspraken zullen worden uitgewerkt en waarin 

allerlei activiteiten verder worden afgestemd. 

Martien te Riele onderschrijft het belang van de inkomsten uit de kantine en wijst erop dat er 

momenteel te weinig bar- en keukenmedewerkers zijn om op de gewenste openingstijden de 

Stoof open te houden. Omdat het moeilijk is nieuwe vrijwilligers te vinden, is er gezocht naar 

alternatieven, bijv. de inzet van een team. Hij vraagt om dit initiatief een kans te geven. 

Patrick Bronstijn licht toe dat e.e.a. is besproken met de barcommissie en in ieder geval een 

kans van slagen moet krijgen. Goede communicatie is juist essentieel. 

Martien te Riele wijst erop dat alle betrokkenen hetzelfde doel hebben: een goed lopende 

vereniging en een goed lopende Stoof, daarvoor is iedereen nodig.  

De door Loet Eissing uitgesproken zorg en gevraagde aandacht voor goede instructie voor 

nieuwe barvrijwilligers  wordt meegenomen. 

Johan Kerkhof hoopt dat het aantrekken van nieuwe vrijwilligers een aanzuigende werking 

heeft, dat door het zien van nieuwe gezichten ook andere leden zich aanmelden als 

vrijwilliger.  
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Ron Remers doet namens wedstrijdzaken nog een beroep op nieuwe wedstrijdcoördinatoren 

voor zaterdag en zondag. 

 

12. Sluiting 

Om 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en inbreng 

en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje op kosten van de vereniging, dit als gebruikelijke traditie. 

 

Besluitenlijst 

1. Akkoord met verhoging contributie van selectiespelers met een geïndexeerde gradatie in toeslag, 

oplopend van 10 naar 30 euro 

2. Jaarverslag 2016/2017 van secretaris wordt goedgekeurd. 

3. Jaarverslag 2016/2017 van penningmeester wordt goedgekeurd. 

4. Kascommissie 2017/2018: Ron Remers en Tjipke Lemain, nog geen reservelid; bestuur zoekt naar 

lid met financiële deskundigheid. 

5. Begroting 2017/2018 wordt vastgesteld. . 

6. Samenstelling commissies wordt vastgesteld 

7. Bij acclamatie worden als bestuursleden herbenoemd Patrick Bronstijn en Tanja Zwaag 

 

Actiepuntenlijst (uitvoering bestuur) 

1. Oplossen tassenprobleem bij ingang Stoof 

2. Evaluatie afspraken gebruik containers met ballen  

3. Zorg/aandacht voor instructie nieuwe barmedewerkers zonder ervaring 

4. Nagaan subsidie/ondersteuning gemeente/gezondheidscentrum voor o.a. rookvrij maken sportpark 

5. Reserve lid kascommissie met financiele kennis zoeken 

 

JB 2 december 2017 

 


